

UKRAINE



**STATE AVIATION
ADMINISTRATION**

TEL: (+38044) 351-84-01
FAX: (+38044) 351-92-92
TELEX: 131371 UKAIR
AFTN: UKKAYAYX

AIS OF UKRAINE

TEL: (+38044) 351-69-53
FAX: (+38044) 351-69-90
AFTN: UKKRYOYX
E-MAIL: ais@uksatse.aero
HTTP: www.aisukraine.net

**STATE AVIATION ADMINISTRATION
UKRAINIAN STATE AIR TRAFFIC SERVICES
ENTERPRISE
AERONAUTICAL INFORMATION SERVICE**

P.o. box 115, Boryspil'-1, Kyiv region, Ukraine, 08301

AIC 03/16

Series A

27 SEP 2016

CHANGES REGARDING THE PROVISION OF AIS OF UKRAINE PUBLICATIONS IN 2017	ИЗМЕНЕНИЯ, КАСАТЕЛЬНО ПРЕДОСТАВЛЕНИЯ ПУБЛИКАЦИЙ САИ УКРАИНЫ НА 2017 ГОД
<p>In 2017 the content, format and distribution of AIS of Ukraine Publications will be changed.</p> <p>From 01 January 2017 the Integrated Aeronautical Information Package (IAIP) of Ukraine will be published in English and Ukrainian only in electronic format.</p> <p>IAIP of Ukraine in electronic format will consist of the following elements:</p> <ul style="list-style-type: none">- Aeronautical Information Publication (eAIP), including Amendments to eAIP (eAIP AMDTs);- Supplements to eAIP (eAIP SUPs) ;- NOTAM and Pre-flight Information Bulletins (PIB);- Aeronautical Information Circulars – (AICs);- Checklists and Lists of valid NOTAM. <p>All elements of the IAIP Ukraine will be available on CD, on AIS of Ukraine website and in European AIS Database (EAD).</p> <p>General conditions about subscribing to AIS Ukrainian Publications in 2017 will be published in relevant AIC “Subscription for AIS of Ukraine publications in 2017”.</p> <p>REF: AIP OF UKRAINE, GEN 3.1.</p>	<p>В 2017 году содержание, формат и условия распространения публикаций САИ Украины будут изменены.</p> <p>С 01 января 2017 года объединенный пакет аэронавигационной информации (ОПАНИ) Украины будет публиковаться на английском и украинском языках только в электронном формате.</p> <p>ОПАНИ Украины в электронном формате будет состоять из следующих элементов:</p> <ul style="list-style-type: none">- Сборник аэронавигационной информации (eAIP), включая поправки к eAIP (eAIP AMDTs)- дополнения к eAIP (eAIP SUPs)- NOTAM и бюллетени предполетной информации (PIB)- Циркуляры аэронавигационной информации (AICs)- Контрольные перечни и списки действующих NOTAM. <p>Все элементы ОПАНИ Украины будут доступны на CD, на веб-сайте САИ Украины и в европейской базе данных САИ (EAD).</p> <p>Общие положения касательно подписки на публикации САИ Украины на 2017 год будут опубликованы в соответствующем AIC “Подписка на публикации САИ Украины на 2017 год”.</p> <p>ССЫЛКА: AIP OF UKRAINE, GEN 3.1</p>